

Virtual Presentation

Schools and Community Safety

supported by

Community Threat Assessment Protocol

Hosted by the VTRA Steering Committee

North American Center
for Threat Assessment and
Trauma Response Inc.

The presentation will
be in English.

La présentation sera
uniquement en anglais.

Kevin J. Cameron
M.Sc., R.S.W., B.C.E.T.S., B.C.S.C.R.

Board Certified Expert in Traumatic
Stress; Diplomat, American Academy of
Experts in Traumatic Stress

Did you know that our community has a multidisciplinary team of police, educational leaders, social workers, mental health experts, and others focusing on early intervention, prevention, and aftermath strategies for crises, trauma, violence, and conflict?

Saviez-vous que notre communauté profite de l'expertise d'une équipe multidisciplinaire formée de leaders en éducation, de travailleurs sociaux, d'experts en santé mentale et d'autres, qui priorisent l'intervention précoce, la prévention ainsi que la gestion et les services de soutien pour des incidents critiques, des traumatismes, de la violence et des conflits?

If you want to learn more about the Greater Sudbury Community Threat Assessment Protocol, please join us on **June 2nd, 2021 via Zoom**.

Pour mieux connaître le Protocole communautaire d'évaluation de la menace, veuillez vous joindre à nous le 2 juin 2021 via [Zoom](#).

The Violence Threat Risk Assessment (VTRA) Steering Committee welcomes Mr. Kevin J. Cameron, Executive Director of the North American Center for Threat Assessment and Trauma Response Inc., to share an important message regarding our schools and community safety.

Le comité directeur d'Évaluation de la menace et du risque de violence (EMRV) accueille M. Kevin J. Cameron, directeur exécutif du *North American Center for Threat Assessment and Trauma Response Inc.*, afin de partager un message important sur nos écoles et la sécurité de notre communauté.

Guest Speaker: Kevin J. Cameron Executive Director



Wednesday, June 2, 2021
6:30 PM

ZOOM ID: 841 3107 2993
and **Passcode:** 567057

ZOOM LINK

Le mercredi 2 juin 2021
18 h 30

CODE D'IDENTIFICATION ZOOM : 841 3107 2993
Mot de passe : 567057

LIEN ZOOM